
«СЛАВА УКРАЇНІ» – ГРІХ?

Сьогодні, багато віруючих людей говорять про те, що проголошення на майданах «Слава
Україні» є гріхом, і що цим самим українці накликають на себе біду. Вони аргументують
свою позицію на тому, що в Біблії сказано, що вся слава належить Богу і тільки Йому.
Отже, якщо вивчити Біблію, чи прийдемо ми до висновку, що «слава Україні» – це гріх?

Переконаний, що для правильного вирішення цього питання, потрібно чітко розділити види
слави, а саме з Біблії бачимо:
-             Є слава людей;
-             Є слава речей, предметів, субстанцій, народностей;
-             Та є слава Божа.

На підтвердження того, що є різноманітні слави, знаходимо таке місце писання із Біблії:

Слава Божа щоб справу сховати, а слава царів щоб розвідати справу. (Притчі 25:2)

Щодо слави людей знаходимо такі Біблійні підтвердження:

Зійдіться та слухайте ви, сини Якова, і прислухайтеся до Ізраїля, вашого батька! Рувиме,
ти мій перворідний, моя міць і початок ти сили моєї, верх величности й верх ти могутности!
Ти пінився був, як вода, та не втримаєшся, бо ти увійшов був на ложе свойого отця, і
збезчестив його, на постелю мою ти піднявся! Симеон і Левій то брати, їхня зброя
знаряддя насильства. Хай до їхньої змови не входить душа моя, і нехай не прилучиться
слава моя до їх зборів, бо вони в своїм гніві людину забили, а в своїй самоволі вола копит
позбавили...
(Буття 49:2-6)

Бачимо, що Яків, отець Ізраїльського народу, говорить про ту славу, яку він заслужив
протягом життя та не хотів, щоб його авторитет, пошана, слава долучалися до негідних дій
Симеона та Левія.

Наступне:

І був Господь з Ісусом, а слава його розійшлася по всім Краї. (Iсуса Навина 6:27)

В цьому місці із Біблії говориться про Ісуса Навина, помічника Мойсея, який став
правителем Ізраїлю після нього. І бачимо, що слава про Ісуса Навина розійшлася по всій
країні. Тобто тут говориться про славу людини.

Наступне:

І сказав до неї Барак: Якщо ти підеш зо мною, то піду, а якщо не підеш зо мною, не піду. А
вона відказала: Піти піду з тобою, тільки не буде твоя слава на тій дорозі, якою ти підеш,



бо в руку жінки Господь передасть Сісеру. І встала Девора, і пішла з Бараком до Кедешу.
(Суддів 4:8-10)

Тут також бачимо, що великий лідер Ізраїльського народу - Девора говорить про славу
людини – славу Барака…

І ще:

Слава людині, що гнів покидає, а кожен глупак вибухає.
(Притчі 20:3)

Біблія однозначно вказує за, що є слава саме людині, а не комусь іншому!

Тепер поговоримо про славу речей, предметів, субстанцій, народностей. В Біблії бачимо:

Не лякайся, коли багатіє людина, коли збільшується слава дому її. (Псалом 48:17)

Тут чітко сказано, що є слава дому, тобто роду або цілої сім`ї…

Слава ліванська прибуде до тебе, кипарис, сосна й бук будуть разом, щоб приоздобити
місце святині Моєї, і місце ніг Своїх Я пошаную. (Iсаї 60:13)

А також в Новому заповіті знаходимо:

Інша слава для сонця, та інша слава для місяця, та інша слава для зір, бо зоря від зорі
відрізняється славою!
(1Коринтян 15:41)

Щодо слави народу, то бачимо:

І вона назвала ім'я тому хлопцеві: Іхавод, кажучи: Відійшла Ізраїлева слава! Бо почула про
взяття Божого ковчегу, і про тестя свого та про мужа свого, та й сказала: Відійшла слава
від Ізраїля, бо взятий Божий ковчег. (1Самуїла .4:21,22)

Тут недвозначно бачимо, що є слава для окремої країни.

А тепер щодо слави Божої:

В Біблії про неї сказано найбільше:

А хмара закрила скинію заповіту, і слава Господня наповнила скинію. (Вихід 40:34)

Але, як Я живий, слава Господня наповнить увесь оцей Край. (Числа 14:21)



Господи, Владико наш, яке то величне на цілій землі Твоє Ймення, Слава Твоя понад
небесами!
(Псалом 8:2)

Отже, роблячи висновок, варто зрозуміти, що є різні види слави: слава людська, слава
народу, слава Божа. І це є різна слава, як бачимо із 1 книги Коринтян 15-ї глави: «Є
небесні тіла й тіла земні, але ж інша слава небесним, а інша земним». І немає ніякого гріха
в тому, що українці проголошують «слава Україні» – бо це проголошується слава народу,
на яку він має право! Ми не присвоюємо ту славу, яка належить Богу, а ми проголошуємо
славу народу.
А нам, як віруючим людям, потрібно просити, щоб Бог наповнив всю нашу Україну своєю
славою, як це написано в Слові Божому:

Але, як Я живий, слава Господня наповнить увесь оцей Край. (Числа 14:21)
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